
آذرماه امس�ال بود كه محمد جواد حق شناش، 
عضو شوراي شهر در نشست خبري اش گفت: »با 
توجه به شرايط موجود ما نمي توانيم پروژه هاي 
بزرگ را در ش�هر اجرا كنيم و مردم نبايد از ما 
انتظار پروژه هايي را كه در گذشته بودند از جمله 
تونل ها و بزرگراه ها داشته باشند. « اما عملكرد 
هفت ماهه شوراي ش�هر تهران نشان مي دهد 
كه مردم در ديگر زمينه ها هم نبايد انتظاري از 
شوراي شهر پنجم داشته باشند، چون در نظر 
گرفتن بخش�ي از پارك لاله براي تظاهرات )!( 
و تعويض نام خيابان كارگ�ر به مصدق از جمله 
اقدامات عملي و مهم شوراي شهر پنجم است !

طي هفت ماهه گذشته واضح شده كه شوراي شهر 
تلاش مي كند با توس��ل به فرافكني و فضاسازي، 
تمركز بر كم كاري هايش را منحرف كند. تلاشي 
كه بدون ش��ك هزينه هاي بيش��تري به پايتخت 

تحميل خواهد كرد. 
   كميسيون هايي بدون برنامه

كميس��يون هاى عمران و حمل و نقل، س��لامت و 
محيط زيست و معمارى و شهرسازى گزارش هايى 
از رويكردها و برنامه هايش��ان ارائ��ه كرده اند كه 
جزئيات طرح هايش��ان براى اجراي��ى كردن آنها 

روشن نيست. 
در اي��ن گزارش ه��ا تناقض هاي��ى نيز به چش��م 

مى خورد. به ط��ور مثال در گزارش كميس��يون 
حمل و نقل و در بخش مربوط به اتوبوسرانى همه 
اعداد مربوط به س��ال 97 رشد داش��ته و نشان از 
توجه به بخش اتوبوس��رانى دارد، اي��ن در حالى 
اس��ت كه تعداد كاركنان از8 ه��زار و 117 تن به 
حدود5ه��زار و 500 تن كاهش خواهد داش��ت. 
مشخص نيست كه اين تعديل نيرو به چه دليل و 
به چه صورتى انجام خواهد ش��د و چطور با وجود 
تعديل نيرو مي توان اداره، نگهدارى و سرويس دهى 

در خطوط بيشتر را سامان داد؟
برنامه كميس��يون س��لامت و محيط زيست هم 
بدون ترس��يم وضعي��ت موجود در ح��وزه اش به 
راهبرده��ا و سياس��ت هاى كميس��يون در دوره 
پنجم مى پ��ردازد و تنه��ا در بخش��ى از گزارش، 
سيمايى كلى از تحقق احكام مرتبط با كميسيون 
را ارائه م��ى دهد.  اي��ن گزارش از ي��ك طرف به 
دلايل عدم تحقق 60درص��دي مصوبات و موانع 
پي��ش روى آن نمى پ��ردازد و از ط��رف ديگر در 
بخش ه��اى مختلف پيگيرى تحق��ق و نظارت بر 
اجراى همين احكام را در برنامه گنجانده است.  از 
آنجايى كه اين گزارش ها فاقد بخش راهكارهاى 
اجرايى و زمانبندى است، مشخص نيست كه اين 
كميسيون عملًا چگونه مى خواهد اين سياست ها 

را عملى كند؟

گزارش كميس��يون معم��ارى و شهرس��ازى نيز 
بيشتر از آنكه گوياى پاس��خى به وضعيت باشند، 

پرسش برانگيز است. 
كميس��يون هاى برنام��ه و بودجه و كميس��يون 
اجتماعى و فرهنگى هنوز گزارشى ارائه نكرده اند 
و در وب سايت ش��ورا هيچ اطلاعاتي از برنامه اين 

كميسيون ها نيست. 
   كاركردى براي تبليغات نمادين

 در هر جلس��ه از جلس��ات شوراى ش��هر تهران 
روال اس��ت كه برخ��ى اعضا تذكر ي��ا تذكرهايى 
ارائه مي كنن��د. بعضى از اين تذكره��ا خطاب به 
ش��هردارى، برخى رو به باقى نهادهاى حكومتى 
اس��ت و بعضى حتى مخاطب مش��خصى ندارند. 
مطابق اطلاعات منتشره و براى مثال يكى از اعضا 
در قالب تذكر ديگران را به شركت در مراسم روز 
كتابخوانى دع��وت كرد، يا ل��زوم پيگيرى حادثه 
مرگ كوهنوردان اشترانكوه به نهادهاى مربوطه 
در قالب تذكر مطرح شد، يا عملكرد صدا و سيما به 
صورت تذكر مورد نقد قرار گرفت.   مشخص نيست 
كه چنين تذكرهايى چ��ه كاركردى جز تبليغات 
نمادين دارند و به چه منظور در تريبون شورا مطرح 
مي شوند. دس��ته ديگرى از تذكرها به موضوعات 
شهرى مربوطند و بعضاً شهردارى را خطاب خود 
قرار مي دهن��د. در اين ميان بعض��ى از تذكرها به 

دفعات در صحن شورا تكرار شده اند.  البته به رغم 
مرتبط بودن برخي از اين تذكرها به مسائل مطرح 
شهرى، اغلب اين موضوعات بى سرانجام مانده اند، 
يا در م��ورد دس��تگيرى ك��ودكان كار تذكرات و 
انتقادات اعضاى شورا با پاسخ شهردار تهران عملًا 
منتفى ش��د و هيچ پيگيرى جدي ترى از س��وى 

اعضاى شورا در اين رابطه صورت نگرفت. 
  چشم پوشي بر فساد

برخى انتصابات در شهرداري اشكالاتى داشتند، 
اما شورا در اين موارد دخالت مؤثر نداشت. انتصاب 
افراد بازنشس��ته ي��ا افرادى با م��دارك تحصيلى 
و س��وابق نامرتبط در پس��ت هاى اجرايى مهم از 
اين دست بود. در پرس��ش برانگيزترين مورد، به 
صالحى اميرى در يك مقطع چهار سمت محول 
شد. در موردي ديگر به گزارش ايسكا نيوز، سهيلا 
ص��ادق زاده، ش��هردار منطقه 10 ط��ي حكمي، 
پسرش را به عنوان مشاور ش��هردار و رئيس امور 
سرمايه گذاري و مش��اركت هاي مردمي منصوب 

كرد!
از سوي ديگر در جلسه اي از ش��وراي پنجم پسر 
يكي از اعضا به عنوان كانديدا براي مش��اركت در 
يكي از بخش هاي شوراي شهر تهران معرفي شد 

كه از سوي اعضاي شوراي شهر رأي نياورد!
 طرح هاي مهمي كه تصويب نمي شوند

 در زمان اج��راى طرح جمع آورى ك��ودكان كار 
هم پس از فش��ارهاى زياد، فعاليت ش��ورا در حد 
چند تذكر باقى ماند و به پيگيرى جدى نهادهاى 
مدنى و مردم، واكنش��ي صورت نگرفت. در رابطه 
با آلودگى هواى تهران ش��ورا نتوانست شهردارى 
را موظف به انجام اقدامات مؤثر كند.  بى تدبيري 
يا زمانبندى نامناسب جلس��ات باعث شده كه در 
هرجلسه بخشى از دس��تور جلسه يا مطرح نشود 
يا رأي نياورد. ب��راى نمونه طرح »الزام ش��وراى 
ش��هر بر تش��كيل كميته پيگيرى ارتقاى ايمنى 
س��اختمان ها« در چند جلس��ه پياپى در دستور 

جلسه بود، ولى مطرح نشد. 
در مهم ترين نمون��ه، طرح هاي الزام ش��هردارى 
به شناس��ايى و رفع گره هاى ترافيك��ى و نواقص 
بزرگراه ها، الزام ش��هردارى به شناسايى بدهى ها 
و تعهدات و ذخاير، برنامه ري��زى عملياتى جهت 
منع ورود موتور ب��ه پياده روه��ا و همچنين الزام 
ش��هردارى به تهيه و ارائه لايحه برنامه عملياتى 
واكنش اضطرارى به زلزل��ه رأى نياورد و تصويب 
نشد.  اعضاي شوراي شهر اكنون به جاي برطرف 
كردن اين معضلات، اصرار به فعاليت هايي دارند 
كه دهه ها قبل تكليفش��ان مش��خص شده است. 
نامگ��ذاري خيابان ها ب��ه نام مصدق ك��ه هيچ به 
نام پهلوي هم كه باشد، مش��كلي از پايتخت حل 
نمي كند. لطفاً ب��ه وظيفه اي ك��ه بابتش مزاياي 

نجومي مي گيريد، بپردازيد !
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گزارشي از حضور 20 هزار نفري در اردوگاه فرهنگي امام رضا )ع(

شكست سكوت »باغ بيلدر« با نشاط جوانانه

کاشت نهال کم کاری زیرتابلوی مصدق!
بازخواني كارنامه 7 ماهه شوراي شهر نشان مي دهد پرت كردن اذهان از بيكاري اين شورا هر از چندگاهي نياز به 

شانتاژ و فضاسازي رسانه اي دارد

از س�ال گذش�ته با افتتاح اردوگاه فرهنگي 
تربيت�ي امام رض�ا)ع( در مش�هد تحولي در 
مفهوم اردو و اردوگاه به وج�ود آمد؛ اردوگاه 
فرهنگي تربيتي امام رض�ا )ع( يا همان »باغ 
بيلدر« باغي اس�ت كه با 180 هكتار مساحت 
در منطقه ييلاقي طرقبه مش�هد كه س�ال ها 
از آن استفاده محدود مي ش�د، اما با انتصاب 
آي�ت الله رئيس�ي به عن�وان توليت آس�تان 
قدس رضوي و توجه وي�ژه وي به موضوعات 
فرهنگي، اين ب�اغ به اردوگاه�ي فرهنگي- 
تربيت�ي ب�راي جوان�ان اختص�اص ياف�ت. 
اكنون پس از گذش��ت يكس��ال و حضور بيش 
از 20 ه��زار نوج��وان در اي��ن اردوگاه و انتقال 
تجربه اس��تفاده آنها از اين اردوگاه به خانواده ها 
و دوستانشان، مي توان گفت كه مفهوم اردوگاه 
فرهنگي- تربيتي براي بيش��تر نوجوانان تصوير 

شده است. 
  شناسايي نيازهاي نوجوان در قالب اردو

اي��ن اردوگاه فضايي مناس��ب ب��راي برگزاري 
اردوهاي دانش آموزي و دانش��جويي از سراسر 
كش��ور اس��ت كه به خاطر همجواري با حضرت 
ثامن الحج��ج)ع(، جاي��گاه مناس��بي ب��راي 
معرفت افزاي��ي و بصيرت آفرين��ي دارد. ش��ايد 
بتوان گفت مهم ترين وج��ه تمايز اين اردوگاه با 
ديگر اردوگاه هاي سطح كشور، برگزاري برنامه 
هدفمند اردويي براي نوجوانان و همراهي مربيان 

تربيتي و كارآزموده با ايشان است. 
مخاطبان اين اردوگاه از هنگام ورود به گروه هاي 
20 نفره تقسيم مي شوند و به همراه يكي از مربيان 
تا انتهاي اردو به رقابت، تفريح، هيجان، كس��ب 
فضايل اخلاقي و اجتماعي مثل مسئوليت پذيري، 
رقابت سالم، نحوه ارتباط گيري و.... مي پردازند. 

  مربيان ويژه براي اردوهاي تخصصي
ركن اصلي موفقيت اين اردوگاه، معلمان و مربياني 
است كه از لحظه ورود پا به پاي مخاطبان حضور دارند 
و در تمامي لحظات سعي دارند كه آنها را شناسايي و 

بررسي كنند و بتوانند ايده ها و انديشه هاي خود را در 
تربيت جوانان و نوجوانان اجرايي كنند. در انتخاب 
مربيان اردوها سعي شده اس��ت تا از افراد خلاق و 
توانمند در ارتباط گيري با نوجوان اس��تفاده ش��ود 
تا آنها بتوانند مفاهيم و ارزش هاي ديني، تربيتي و 
اخلاقي را به صورت كاملًا غير مستقيم در بازي ها به 

نوجوانان انتقال دهند. 
  الگوي�ي مناس�ب ب�راي اردوگاه ه�اي 

تربيتي
جذب نوجوان و جوان يكي از اهداف مؤسس��ه 

جوانان است و اردوگاه فرهنگي تربيتي امام رضا 
)ع( يكي از مهم ترين كانال هاي جذب مخاطب 
نوجوان است. تثبيت و تداوم ارتباط با نوجوان و 
تشكيل سامانه اي جامع از مخاطبان گروه سني 
12 سال و همراهي با آنها تا 18 سالگي از گام ها 
و رسالت هاي بزرگ اين مجموعه است. اردوگاه 
امام رض��ا )ع( در گام هاي بعدي قص��د دارد به 
الگويي براي ساير اردوگاه هاي فرهنگي تربيتي 
كشور تبديل شود و با ايجاد چنين اردوگاه هايي 
در سراسر كشور از لحاظ ابتكار و خلاقيت براي 
برگزاري برنامه ه��اي آموزش��ي و فرهنگي و از 
هدايت تربيت يافتگان و آموزش ديدگان، جوانان 
بيشتري بتوانند از انوار فرهنگي تربيتي رضوي و 

آستان قدس بهره ببرند. 
  اردوگاهي براي عدالت پرورشي

در 11 ماهه ابتدايي امس��ال، بيش از 20 هزار و 
739 نوجوان و جوان از مجموعه ها و ش��هرهاي 
مختلف همچون مدارس، مساجد، هيئت مذهبي، 
كانون هاي فرهنگي، تش��كل هاي دانش��جويي، 
همچنين بي��ش از 10 هزار نوج��وان از مناطق 
محروم از برنامه هاي ارائه ش��ده در اين اردوگاه 
استفاده كرده اند. بدون ش��ك با گذشت زمان و 
تشكيل شبكه هاي جوانان و نوجوانان  رضوي در 
كل كشور، مي توان اميدوار بود كه اين تأثيرات 
در كل نوجوانان و جواناني كه با اين تش��كيلات 

ارتباط يافته اند، نشان داده شود.

در اين ستون پيام ها،  متن ها، عكس نوشت ها و خبرهاي كوتاه 
منتشر ش�ده در فضاي مجازي را منتش�ر خواهيم كرد؛ بدون 
هيچ گونه توضيح و تفسير. بازنشر اين موارد هم به منزله تأييد 

يا رد محتواي هيچ كدام از آنها نيست. 

 هومن حاجي عبداللهي، هنرپيش�ه در واكنش ب�ه اظهارات 
اسحاق جهانگيري در تخطئه دهه ش�صتي ها در اينستاگرام 
نوشت: سلام عمو اسحاق، والله من هم مثل همه عزيزانم كه متولد دهه 
60 هستند، بسيار نگران حالتان شدم وقتي فهميدم آنقدر آشفته حاليد ! 
 عذر خواهي ما را بپذير يد. ما تقصيري در به دنيا آمدنمان نداشتيم. اگر 
مي دانستيم شما آنقدر به زحمت ميفتيد غلط مي كرديم مزاحم شويم. 
ان شاءالله به زودي زحمتمان را كم مي كنيم. يا دعا كنيد حداقل اينگونه 
بش��ود امين. امضا: هومن دهه پنجاهي )پ. ن: چرا تا مي بينيم بد شد 

ميگيم حرفامون تقطيع شده؟!(

 علي عليزاده در صفحه توييتر خود نوشت: كره جنوبي آموزش 
انگليسي براي سال اول و دوم ابتدايي را ممنوع كرد. يعني حتي سئول، 
با وابستگي كامل نظامي - سياسي، نگران حل شدن در هاضمه كد خدا 
و بي هويتي است. به ياد بياوريد دفاع آقاي خامنه اي از فارسي و هويت 
ايراني مقابل انگليسي را و حمله غربگرايان كه مي گفتند هند با انگليسي 

پيشرفت كرد. 

 يك كانال تلگرامي منتشر كرد: مسعود رجبي، رهبر منافقان در 
بخشي از پيامش دو روز پس از عاشوراي 88 مي گويد: خيابان مصدق 
را هم برگردانيد؛ زمان آن رسيده اس��ت كه اسم خيابان مصدق را هم 

برگردانيد. مبارك شوراي شهر ليست اميد !

 حسن روحاني روز گذش�ته مخالفان دولت را كم عقل خطاب 
كرد. اين اظهار نظر در فضاي مج�ازي واكنش هاي متفاوتي به 

همراه داشت: 
 هاني هاش�مي: حواستون باش��ه هر وقت يه طرف ديگه دولت 
دارن يه رس��وايي اساس��ي به بار ميارن اينور روحاني يه توهين 
جديد ميكنه ! آخرين بار كه توهين كرد م��ال وقتي بود كه بعد از 
فيلتر تلگرام و هزينه اي كه روي دوش نظام گذاشت، دوباره رفع 

فيلترش كردن !
 مرتضي جليلي: وقتي به آنان گفته مي ش��ود در زمين فساد نكنيد، 
مي گوين��د ما فق��ط اصلاح كننده ا يم ! آگاه باش��يد آنها مفس��دند، اما 
نمي فهمن��د و چون به آنان گفته ش��ود مثل مؤمنان ايم��ان بياوريد، 
مي گويند آيا مثل كم عقل ها كه ايمان آوردند، ايمان آوريم ؟! آگاه باشيم 

كه آنان خود كم عقلند )آيات 11تا13سوره بقره(
آدم بن حوا: ميگن منظور روحاني از كم عقل مخالفان نيس��ت، بلكه 
مبارزان با دولته؛ بزرگوار فارغ از اينكه اين دو تقريباً يكين، مگه دولت 
مقام عصمت داره كه مبارزه باهاش نشونه كم عقليه ؟ بر فرض كه معصوم 
هم باشه مگه خود روحاني نميگه معصوم قابل نقده؟ از تناقض تسمه 

پاره نمي كنيد؟
فاطيما س�ليماني: امام علي )ع(: عاقل كسي اس��ت كه زبانش را از 

بد گويي ديگران نگه دارد. )غررالحكم. ح 1955(
 محمد پاداش: جناب روحاني به مخالفينش فحش جديد داد؛ اطرافشو 

چك كنيد، داره حواستونو پرت مي كنه. 
 اميرحسن شاهي: آنان كه از پيامبر انتقاد كنند خردمند و آنان كه از 

روحاني انتقاد كنند كم عقل هستند !
 مرضي�ه: قبول ! همه منتقدان دولت كريمه صرافي ش��يخ حس��ن و 
دوستان كم عقل. حالا شما دستاوردهاي اقتصادي و سياسي برجام رو 
با رسم شكل توضيح بديد. از اعتبار پاسپورت ايراني چه خبر ؟ به جناب 

ظريف الممالك 20 ليتر ي بنزين دادن نمونند؟

نيره ساري

عليرضا سزاوار
  گزارش  یک

   معاون ش��هردار تهران با اظهارات فرمانده انتظامي تهران مبني بر 
افزايش ساعات كاري مراكز تجاري موافقت و اعلام كرد: از 15 اسفند ماه 
س��اعت كاري تمامي مراكز تجاري تا يك بامداد خواهد بود و مترو تا 

ساعت 24 خدمت رساني خواهد كرد. 
   وزير بهداش��ت گفت: بيمه تأمي��ن اجتماعي در اين س��ال ها با ما 
همكاري نكرد و تمام نشاطي را كه در ابتداي اجراي طرح تحول سلامت 
وجود داشت از ما گرفت، البته نقش برخي از همكاران ما در دولت نيز 

بي اثر نبود و متأسفانه تدبيري در اين خصوص صورت نگرفت. 
   عيدي بازنشستگان و مستمري بگيران سازمان تأمين اجتماعي از 
15 لغايت 22 اسفند ماه براساس حروف الفبا پرداخت مي شود. مجموع 
اعتبار اختصاص يافته براي پرداخت عيدي بازنشستگان اين سازمان 

حدود 2 هزار و 100 ميليارد تومان است. 
   جراح و متخصص زنان، زايمان و نازايي با اش��اره به اينكه احتمال 
تبديل آندومتريوز به سرطان بسيار ناچيز است، گفت: آندومتريوز يك 
بيماري مزمن است و براي درمان آن بايد تركيبي از روش هاي مختلف 

استفاده شود. 
   رئيس كميته سلامت شوراي شهر تهران گفت: با توجه به شرايط 
فعلي كشور و بدهي عظيمي كه شهرداري دارد، وضعيت رسيدگي به 

كودكان كار هرچند كه انجام مي شود، اما مطلوب نيست. 
   متخصص بيماري هاي لثه اظهار داشت: ورم لثه دلايل متفاوتي دارد. 
اين ورم ممكن است در همه جاي لثه مشهود باشد يا اينكه در نقطه اي 

خاص متمركز شود و ايجاد مشكل كند. 
   رئيس اداره حفاظت محيط زيست شهرستان ري از گشت و پايش 
مستمر واحدهاي قاليشويي جهت بررسي وضعيت زيست محيطي و 

ساماندهي اين واحدها در سطح شهرستان خبر داد. 
   مديركل زكات كميته امداد گفت: امسال 241 ميليارد تومان زكات 
فطريه در قالب مس��تحبي و واجب جمع آوري شده كه نسبت به سال 

قبل 29درصد افزايش يافته است. 
   رئيس فراكسيون فرهنگيان مجلس با بيان اينكه سند تحول بنيادين 
صراحتاً مي گويد كه تغييرات در آموزش و پرورش بايد در شوراي عالي 
انقلاب فرهنگي تصويب ش��ود، گفت: ش��وراي عالي آموزش و پرورش 

صلاحيت حذف مدارس سمپاد را ندارد. 
   متخصص تغذيه قرار گرفتن در معرض نور خورشيد را مهم ترين 
راه جذب ويتامين D دانست و گفت: ايستادن روزانه 20 تا 45 دقيقه 
در معرض نور مستقيم خورشيد به دريافت اين ويتامين كمك بسياري 

مي كند. 
   ميلاني، عضو شوراي شهر با اشاره به وضعيت آلودگي هواي تهران 
بيان كرد: در شهري زندگي مي كنيم كه در سال 96 تنها 14 روز هواي 
پاك داشته و آلودگي هوا در 97 روز سال نفس شهروندان تهراني را به 

تنگ آورده و موجب تعطيلي هشت روزه مدارس شده است. 

  گزارش  2

  خبر

 وزارت علوم 
ساماندهي اساتيد دانشگاه آزاد را تأیيد کرد

وزارت علوم به اقدام دانش��گاه آزاد مبني بر  س��اماندهي اساتيد چند 
شغله واكنش نشان داد و ضمن غير قانوني خواندن حضور اساتيد نيمه 
وقت در دانشگاه  ها،  از اقدام دانشگاه آزاد براي لغو قرارداد اين تعداد از 
اساتيد دفاع كرد. هرچند كه به رغم سياسي جلوه دادن اين اقدام قانوني 
دانشگاه آزاد، شنيده شد حتي برخي اعضاي هيئت علمي دانشگاه هايي 
چون امام صادق )ع( يا اساتيد انقلابي هم در اين دايره قرار گرفته اند، 
اما اكنون حمايت وزارت علوم از اقدام دانشگاه آزاد نشان داد، سياسي 

قلمداد كردن اقدام دانشگاه آزاد يك شانتاژ رسانه اي  سياسي بود. 
به دنبال اقدام دانشگاه آزاد در راستاي برخورد با اساتيد دو شغله دانشگاه 
آزاد بود كه مدعيان ليبراليست اين كار قانوني را زير سؤال بردند و اظهار 
داشتند چنين اقدامي نه تنها خلاف عدالت و قانون است، بلكه تنها يك 
تسويه حساب سياسي است و حتي در اين راس��تا رسانه هاي همسو با 
اين نظريات تغييرات صورت گرفته را دنباله دار توصيف و پيش��گويي 
كردند ساير اساتيد به اصطلاح آزادانديش از واحدهاي اين دانشگاه كنار 
گذاشته مي  شوند.  اين افراد كه معتقد بودند وجهه آزادي دانشگاه آزاد 
دستخوش تغيير و تحول شده اس��ت، بي اعتنا به اجراي عدالت در مورد 
دو شغله بودن اساتيدي كه سال ها از دو  جا دريافتي مالي داشتند، هم نوا با 
صداي فزون طلبي برخي از همين اساتيد بر طبل اخراج دميدند. هرچند 
كه رئيس دانشگاه آزاد به خبر اخراج واكنش نشان داد و اظهار داشت: »ما 
كسي را اخراج نكرديم، بلكه اعلام كرديم فعاليت شما غيرقانوني است.«

اما اكنون با اظهارات معاون آموزش��ي وزارت علوم مهر تأييد بر اقدام 
قانوني دانشگاه آزاد زده شد. به گفته معاون آموزشي وزارت علوم هم 

حضور اساتيد نيمه وقت در دانشگاه ها غيرقانوني است. 
مجتبي شريعتي نياسر ضمن دفاع از اقدام دانشگاه آزاد براي لغو قرارداد 
تعدادي از اساتيد نيمه وقت اين دانش��گاه گفته است: اقدام دانشگاه آزاد 
در خاتمه به كار تعدادي از اس��اتيد پاره وقت اين دانش��گاه در راس��تاي 
سياست هاي وزارت علوم اس��ت و از اين حركت حمايت مي كنيم.  وي 
اظهار داشته است: با اين سياست كه وضعيت اعضاي هيئت علمي دانشگاه 
آزاد سر و سامان بگيرد، كاملًا موافق هستيم و اقدام اين دانشگاه را  در لغو 
قرارداد تعدادي از اعضاي هيئت علمي پاره وقت در راستاي سياست هاي 
آموزش عالي مى دانيم و از آن حمايت مي كنيم.   وي در ادامه تصريح كرد: 
وزارت علوم بدون اينكه مصاديق اقدام دانشگاه آزاد را در پي لغو قرارداد 
تعدادي از اساتيد پاره وقت اين دانشگاه در نظر بگيرد، با اصل كار موافق 
است؛ چراكه اين دانش��گاه با توجه به نوع مأموريتي كه دارد بايد اساتيد 
تمام وقت داشته باشد. يكي از اشكالاتي كه همواره به دانشگاه آزاد وارد 
مي كرديم و هنوز هم به اين دانش��گاه وارد است، مربوط به بحث اساتيد 
نيمه وقت و ض��رورت به كارگي��ري اعضاي هيئت علمي تم��ام وقت در 
مجموعه است.  معاون آموزشي وزارت علوم تأكيد كرد: حركت مديريت 
دانشگاه آزاد در لغو قرارداد تعدادي از اساتيد نيمه وقت در واقع در راستاي 
رفع نقص اين دانشگاه صورت گرفته و اگر ضعفي هم در اين تصميم وجود 
داشته باشد، اين دانش��گاه مي تواند همانند دانشگاه هاي بزرگ كشور از 

اساتيد حق التدريس استفاده كند. 

  فقط براي مسكن مهر پول مي گيرند
 يزداني – مازندران، ساري: از سال 87 مبلغ 4 ميليون به مسكن مهر 
داديم تا صاحبخانه شويم. اما حالا مي گويند بايد 40 ميليون تومان هم 
بدهيد، اگر ما پول داشتيم كه خودمان مي رفتيم خانه تهيه مي كرديم، 
وقتي ه��م پيگير پولمان مي ش��ويم، مي گويند بروي��د از احمدي نژاد 

بگيريد، آيا سرگرداني افراد محروم شايسته اين دولت است؟!

  افزاي�ش حق�وق و حق الجلس�ه امتح�ان فرهنگي�ان را 
نمي دهند؟

 يك مدير فرهنگي بازنشسته از كرج: گويا آموزش وپرورش قصد 
ندارد پاداش فرهنگيان را بدهد. حق الجلسه امتحان نهايي را دو سالي 
است كه نداده اند. وقتي كه مراجعه مي كنيم هيچ كس پاسخگو نيست. 
در ضمن افزايش حقوق را هم اول ماه نمي دهند و بايد از طريق حكم 

ديوان به دنبال حقوق خود باشيم.

س�لام برش�ما مخ�اطبان هميش�گي »جوان«. دلگويه هاي شما 
عزيزان را از طريق ش�م�اره 88498440 شنوا و پ�ذيرا هستيم. 
اين ستون را مس�ئولان و مديران با حساس�يت ويژه مي خوانند.

عضو كميسيون بهداشت و درمان مجلس:

بيمه ها تمایلي به پرداخت هزینه هاي 
دندانپزشكي ندارند

عضو كميس�يون بهداش�ت و درم�ان مجلس ب�ا تأكيد ب�ر ايجاد 
بيم�ه وي�ژه دندانپزش�كي گف�ت: دول�ت ب�ا تصوي�ب اعتبار و 
مناب�ع مورد ني�از اي�ن بخ�ش، لايحه ب�ه مجل�س ارس�ال كند. 
اكبر تركي درخص��وص ايجاد بيمه وي��ژه براي دندانپزش��كي گفت: 
بيمه يكي از مش��كلات اساسي طي ساليان گذش��ته در حوزه مسائل 
دندانپزشكي است، هزينه هاي ارائه خدمات دندان پزشكي بالا بوده و 
مردم نمي توانند هزينه ها را پرداخت كنند؛ ضمن اينكه بيمه ها نيز ارائه 

خدمات قابل قبولي در اين حوزه ندارند.  
نماينده مردم فريدن، فريدونشهر و چادگان در مجلس شوراي اسلامي 
با اش��اره به اينكه ايجاد بيمه مجزا و ويژه براي دندانپزش��كي رويكرد 
قابل قبولي است، افزود: البته محل منابع و اعتبارات مورد نياز براي اين 
بخش نيز بايد مشخص ش��ود، درحال حاضر كه بررسي لايحه بودجه 
سال آينده تمام شده و حداقل در شرايط فعلي نمي توان منابعي را براي 

اين بخش در نظر گرفت.  
وي با بيان اينكه وزارت بهداشت تنها از س��هم بيمه اي كلي مي تواند 
بخشي را براي خدمات دندانپزشكي در نظر بگيرد، تصريح كرد: بيمه 
ويژه دندانپزش��كي در صورت اجرايي ش��دن نقش مهمي در كاهش 
مشكلات بهداشتي و درماني مردم در اين حوزه دارد، تنها بايد اعتبارات 
و منابع را به طور ويژه مشخص كرد؛ ضمن اينكه ايجاد بيمه مجزا براي 

حوزه دهان و دندان نيازمند ارائه لايحه به مجلس است.
  عضو كميسيون بهداش��ت و درمان مجلس گفت: اگر اين موضوع در 
حد بخشنامه است، وزارت بهداشت بايد از منابع و اعتبارات خود در اين 
حوزه هزينه كند، به طور حتم بيمه ها به دليل كمبود اعتبار تمايلي به 
تعامل و همكاري در اين بخش ندارند؛ همچنين ساماندهي تعرفه ها و 
هزينه هاي دندانپزشكي نيز به دليل ميزان بالا، از سوي ديگر تفكيك 
ميان خدمات درماني و زيبايي نيز تا حدي رغبت فعاليت بيمه ها را در 

اين حوزه كاهش داده است. 

 مع�اون اجتماع�ي وزي�ر بهداش�ت ب�ا اش�اره ب�ه اينك�ه آم�ار 
س�وختگي در ايران هش�ت براب�ر ميانگين جهاني اس�ت، گفت: 
پيش�گيري و آم�وزش در كاهش اي�ن آمار بس�يار مؤثر اس�ت. 
محمد هادي ايازي در حاشيه افتتاحيه همايش سالانه انجمن حمايت 
از بيماران سوختگي در مركز همايش هاي رازي اظهار داشت: در نظام 
سلامت آن چيزي كه بس��يار مهم است، مش��اركت مردم است و اگر 
مش��اركت مردم را داشته باش��يم، مي توانيم خيلي از مشكلات را حل 
كنيم و اقدامي را انجام دهيم كه بيمار نشويم.  وي افزود: اتفاق، حوادث و 
مشكلاتي كه با آنها مواجه هستيم يك بخش آن به خودمان برمي گردد 

كه باي��د رعايت كنيم و بخ��ش ديگر به دس��تگاه هايي برمي گردد كه 
مسئول هستند و بايد ايمني در كار ها را انجام دهند كه متأسفانه الان هر 
دو بخش با مشكل مواجه هستند.  ايازي: آمار سوختگي در ايران هشت 
برابر متوسط دنيا است و اين آمار نشان مي دهد كه بايد رفتار هاي ما و 
مسئولان ايمني بخش باشد.  معاون وزير بهداشت با عنوان اين مطلب 
كه در حدود 350 هزار بيمار سرطاني داريم، افزود: حدود 100هزار نفر 
هر سال به تعداد اين بيماران اضافه مي شود.  ايازي با طرح اين سؤال كه 
چرا آمار بيماران مبتلا به س��رطان در كشور رو به افزايش است، گفت: 
نكته مهم اين است كه ما دقت نداريم و رفتار هاي پرخطر بروز مي دهيم 

و نتيجه اش بيماري هايي است كه اتفاق مي افتد.  وي اظهار داشت: در 
گذشته سالانه 28 هزار مرگ و مير در حوادث ترافيكي داشتيم كه طي 
سال هاي اخير اين وضعيت كنترل شده و به 16 هزار و 500 فوتي كاهش 
پيدا كرده اس��ت.  ايازي در عين حال به آمار بالاي مصدومان حوادث 
ترافيكي اشاره كرد و افزود: در سال 333 هزار نفر در حوادث ترافيكي 
مصدوم مي شوند كه نياز به بستري در بيمارستان ها دارند. يعني حدود 
5 هزار تخت بيمارستاني كشور در طول سال فقط به مصدومان ترافيكي 
اختصاص مي يابد، لذا همه ما بايد دست به دست هم دهيم و كمك كنيم 

تا اين اقدام پيشگيرانه شكل بگيرد و افراد بيمار نشوند. 

آمار سوختگي در ايران ۸ برابر ميانگين دنيا !


